
Geacht college, wethouder en leden van de gemeenteraad van Rijswijk

Voor de derde of vierde achtereenvolgende jaar in ons bestaan als Buurtpreventieteam Oud-
Rijswijk vragen wij wederom uw aandacht voor grote afvalbakken ( verzamelbakken ) in onze 
parken zoals bijvoorbeeld in het park Schoonoord. 

De naam doet vermoeden dat het na een mooie weekend zoals het afgelopen 
Pinkersterweekend altijd 'schoon' is maar niets is minder waar. Door de aanwezigheid van te 
kleine en wellicht te weinig afvalbakken in dit park is het na zo'n zonnig weekend een grote 
bende van afval. 

De goedwilligen onder de bezoekers nemen gelukkig hun zakje afval mee maar het merendeel 
van de bezoekers doet dat helaas niet. Het gevolg één grote bende waar de mannen en 
vrouwen van de groenvoorziening veel werk aan hebben om het weer netjes te krijgen. 
Overigens veel waardering voor hun werk onder soms moeilijke omstandigheden

Door de coronacrisis / -maatregelen is de kans zeer reëel aanwezig dat veel inwoners 
besluiten niet op vakantie te gaan en andere manieren van recreëren aangrijpen zoals in onze 
parken. Mensen zoeken vertier in de omgeving en doen dat vanzelfsprekend graag in een 
mooie schone omgeving. 

Daarom wederom het verzoek, kunnen er grotere bakken / verzamelbakken worden geplaatst 
in het park Schoonoord. Door bijvoorbeeld centraal één of twee eilanden te creëren van 
afvalbakken - goed afsluitend - zou het rondzwervend afval kunnen verminderen. 

Eerder hebben wij deze suggestie al gedaan en daarbij bijvoorbeeld gebruik te maken van de 
oude afvalbakken uit bijvoorbeeld winkelcentrum In de Bogaard of de betonnen 
bovengrondse containers welk overblijven na vervanging door ondergrondse containers. 
Antwoord op deze eerdere suggesties was we nemen het mee en er komt een nieuw 
afvalbeleid waarin oa het aantal benodigde afvalbakken nog moest worden bekeken.

Wat onze vrijwilligers betreft, laten we zorgen dat Rijswijk een mooie, schone, veilige en 
leefbare stad blijft en desnoods de 'proef op de som nemen' om extra grote bakken te 
plaatsen. 
Mocht het niet helpen dan is dat een gegeven waar vanuit verder nagedacht kan worden.
Overigens past het volgens ons ook in het actieplan #RijswijkSchoon.

Dank voor uw aandacht en in het vertrouwen dat er serieus naar wordt gekeken om dit 
jaarlijks terugkerende probleem te verhelpen. Want #samenrijswijk daar doen we het toch 
voor?
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